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PROTOKÓŁ nr II/06
obrad II Sesji Rady Miejskiej w Suwałkach

odbytej w dniu 29 listopada 2006 roku w godzinach 1000 – 1200

w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach
przy ul. Mickiewicza 1.

Obradom przewodniczył:
Włodzimierz Marczewski – przewodniczący Rady Miejskiej.

Na 23 radnych ustawowego składu Rady Miejskiej w obradach uczestniczyli
wszyscy, w związku z powyŜszym istniało wymagane quorum do podejmowania
prawomocnych uchwał.
Na sali obrad obecnych było ok. 60 osób.

Radni obecni:
1/ Lechosław Bołtrukanis,
2/ Waldemar Kazimierz Brzeziński,
3/ Roman Dębski,
4/ BoŜena Dunat,
5/ Mieczysława Halina Gajewska,
6/ Grzegorz Gorlo,
7/ Mieczysław Jurewicz,
8/ Zdzisław Koncewicz,
9/ Stanisław Kulikowski,
10/ Wanda Lewoc-Chrostowska,
11/ Włodzimierz Marczewski,
12/ Andrzej Mirosław Matusiewicz,
13/ Krzysztof Ołowniuk,
14/ Adam Ołów,
15/ Ryszard Ołów,
16/ Anna Ruszewska,
17/ Stanisław Sieczkowski,
18/ Zdzisław Walerian Siemaszko,
19/ Sławomir Jan Szeszko,
20/ Tadeusz Szymańczyk,
21/ Andrzej Turowski,
22/ Mieczysław Urbanowicz,
23/ Tadeusz Zamaro.
- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokółu.
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W obradach uczestniczyli:
prezydent miasta, skarbnik i sekretarz miasta, prezesi i dyrektorzy niektórych
miejskich jednostek organizacyjnych, kierownicy inspekcji, policji i straŜy,
sołtysi, przedstawiciele związków zawodowych, telewizji, radia i prasy lokalnej.
- listy obecności stanowią załączniki nr 2-5 do protokółu.

Ad pkt 1.
Otwarcie obrad.

Włodzimierz Marczewski otwierając obrady II sesji Rady Miejskiej serdecznie
powitał Wiesława Górskiego – przewodniczącego Oddziału OPZZ, Krystynę
Jankowską – zastępcę dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, Andrzej Ryńskiego
– komendanta miejskiego Policji, Dariusza Siwickiego – zastępcę komendanta
miejskiego Państwowej StraŜy PoŜarnej, Józefa Gajewskiego – prezydenta miasta,
Mariusza Klimczyka – zastępcę prezydenta miasta, Adama Karczewskiego
– sekretarza miasta i Wiesława Stelmacha – skarbnika miasta.
Powitał dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich jednostek organizacyjnych,
sołtysów, przedstawicieli prasy, radia i telewizji, radców prawnych, naczelników
i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego.
Serdecznie powitał radnych Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ swoją nieobecność na II Sesji Rady
Miejskiej usprawiedliwił poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Jan Jarota
– pismo, które odczytał stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Włodzimierz Marczewski stwierdził otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej
w Suwałkach.

Ad pkt 2.
Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.

Przewodniczący Rady rozszerzył porządek obrad o nowe punkty 4, 5 i 6
w brzmieniu:
„4. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Jarosława
      Schabieńskiego kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno
      największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.
 5. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Mariusza Klimczyka
     kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
     liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.
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 6. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Józefa Gajewskiego
     kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
     liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności”.
Dotychczasowe punkty 4-19 otrzymują odpowiednio numerację od 7 do 22.

Do porządku obrad radni nie zgłosili innych uwag, wobec czego przewodniczący
Rady Miejskiej odczytał porządek obrad II sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu nr I/06 obrad sesji Rady Miejskiej w Suwałkach.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Jarosława Schabieńskiego
    kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
    liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Mariusza Klimczyka
    kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
    liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Józefa Gajewskiego
    kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
    liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.
7. Ślubowanie radnych.
8. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Izby Wytrze źwień –
    zakładu budŜetowego Miasta Suwałki w celu przekształcenia w jednostkę
    budŜetową.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
      zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2006 ze środków Państwowego
      Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta
      na 2006 rok.
12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku
      od nieruchomości na 2007 rok.
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej na 2007 rok.
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków
      transportowych na 2007 rok.
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek
      podatku od posiadania psów oraz zwolnień od tego podatku w 2007 roku.
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej,
      terminu płatności oraz sposoby jej poboru na 2007 rok.
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty miejscowej
      na 2007 rok.
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu
      działania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach.
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20. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
21. Wolne wnioski.
22. Zamknięcie obrad.

Ad pkt 3.
Przyjęcie protokółu nr I/06 obrad I sesji Rady Miejskiej w Suwałkach.

Włodzimierz Marczewski poinformował, iŜ zgodnie z przepisami § 46 Statutu
Miasta Suwałk protokół obrad I sesji został sporządzony i wyłoŜony do wglądu
radnym w siedzibie Biura Rady Miejskiej. Radni mogli zgłaszać poprawki lub
uzupełnienia do tego protokołu nie później niŜ w dniu poprzedzającym sesję Rady,
na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 28 listopada 2006 r.
W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek
i uzupełnień, wobec czego protokół nr I/06 obrad sesji Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 24 listopada 2006 roku został przyjęty bez uwag.

Ad pkt 4.
Powzięcie uchwały o wstąpieniu na miejsce Jarosława Schabieńskiego
kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.

Włodzimierz Marczewski przypomniał, iŜ uchwałą nr I/3/06 Rada Miejska
w dniu 24 listopada 2006 r. stwierdziła wygaśnięcie mandatu radnego Jarosława
Schabieńskiego w okręgu wyborczym nr 2 z listy nr 4 KW „Prawo i Sprawiedliwość”
wskutek pisemnego zrzeczenia się mandatu.

Zgodnie z art. 194 ust. 1 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, w przypadku
wygaśnięcia mandatu radnego, rada po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu
podejmuje na następnej sesji uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kandydata
z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów,
a nie utracił prawa wybieralności.

Kandydatem z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno
największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności jest Grzegorz Gorlo.

Pan Grzegorz Gorlo oświadczył pisemnie, Ŝe wyraŜa zgodę na objęcie
mandatu radnego Rady Miejskiej w Suwałkach i nie utracił prawa wybieralności
(pismo stanowi załącznik nr 7 do protokółu).

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
za przyjęciem uchwały głosowało - 20 radnych,
przeciw - 0,
wstrzymało się od głosu - 0.
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Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/6/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

o wstąpieniu na miejsce Jarosława Schabieńskiego kandydata z tej samej
listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie
utracił prawa wybieralności.
- załącznik nr 8 do protokółu.

Ad pkt 5.
Powzięcie uchwały o wstąpieniu na miejsce Mariusza Klimczyka kandydata
z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów,
a nie utracił prawa wybieralności.

Włodzimierz Marczewski przypomniał, iŜ uchwałą nr I/4/06 Rada Miejska
w dniu 24 listopada 2006 r. stwierdziła wygaśnięcie mandatu radnego Mariusza
Klimczyka w okręgu wyborczym nr 4 z listy nr 15 KWW „Z Gajewskim dla
Suwałk” wskutek pisemnego zrzeczenia się mandatu.

Zgodnie z art. 194 ust. 1 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, w przypadku
wygaśnięcia mandatu radnego, rada po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu
podejmuje na następnej sesji uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kandydata
z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów,
a nie utracił prawa wybieralności.

Kandydatem z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno
największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności jest Lechosław
Bołtrukanis.

Pan Lechosław Bołtrukanis oświadczył pisemnie, Ŝe wyraŜa zgodę na
przyjęcie mandatu radnego Rady Miejskiej w Suwałkach i nie utracił prawa
wybieralności (pismo stanowi załącznik nr 9 do protokółu).

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
za przyjęciem uchwały głosowało - 20 radnych,
przeciw - 0,
wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/7/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.
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o wstąpieniu na miejsce Mariusza Klimczyka kandydata z tej samej listy,
który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił
prawa wybieralności.
- załącznik nr 10 do protokółu.

Ad pkt 6.
Rozpatrzenie projektu uchwały o wstąpieniu na miejsce Józefa Gajewskiego
kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą
liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności.

Włodzimierz Marczewski przypomniał, iŜ uchwałą nr I/5/06 Rada Miejska
w dniu 24 listopada 2006 r. stwierdziła wygaśnięcie mandatu radnego Józefa
Gajewskiego w okręgu wyborczym nr 2 z listy nr 15 KWW „Z Gajewskim dla
Suwałk” wskutek pisemnego zrzeczenia się mandatu.

Zgodnie z art. 194 ust. 1 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja
wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, w przypadku
wygaśnięcia mandatu radnego, rada po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu
podejmuje na następnej sesji uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kandydata
z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów,
a nie utracił prawa wybieralności.

Kandydatem z tej samej listy, który w wyborach uzyskał kolejno
największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności jest Stanisław
Kulikowski.

Pan Stanisław Kulikowski oświadczył pisemnie, Ŝe wyraŜa zgodę na
przyjęcie mandatu radnego Rady Miejskiej w Suwałkach i nie utracił prawa
wybieralności (pismo stanowi załącznik nr 11 do protokółu).

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
za przyjęciem uchwały głosowało - 20 radnych,
przeciw - 0,
wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/8/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

o wstąpieniu na miejsce Józefa Gajewskiego kandydata z tej samej listy,
który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił
prawa wybieralności.
- załącznik nr 12 do protokółu.
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Ad pkt 7.
Ślubowanie radnych.

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe zgodnie z art. 23a ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591
z późn. zm.) radny przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składa
ślubowanie, które odbywa się w ten sposób, Ŝe po odczytaniu roty radny powstaje
i wypowiada słowo: „ ślubuję” . Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania:
„Tak mi dopomóŜ Bóg”. Odmowa złoŜenia ślubowania oznacza zrzeczenie się
mandatu.

Przewodniczący odczytał rotę ślubowania:
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie
dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”

Ślubowanie złoŜyli następujący radni Rady Miejskiej w Suwałkach:
1/ Lechosław Bołtrukanis - „ ślubuję”,
2/ Grzegorz Gorlo - „ ślubuję, tak mi dopomóŜ Bóg”,
3/ Stanisław Kulikowski - „ ślubuję”.

Włodzimierz Marczewski pogratulował radnym objęcia mandatu i Ŝyczył
satysfakcji ze sprawowanej funkcji radnego oraz z pracy na rzecz miasta i jego
mieszkańców.

Ad pkt 8.
Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach.

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ zgodnie z przepisem art. 19 ust. 1
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym „rada gminy wybiera ze
swego grona przewodniczącego i 1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady,
w głosowaniu tajnym”. Bezwzględna większość głosów jest to pierwsza naturalna
liczba większa od połowy waŜnie oddanych głosów.

Zgodnie z przepisem § 22 Statutu Miasta Suwałk „Rada Miejska
w Suwałkach wybiera ze swego grona 3 wiceprzewodniczących spośród
kandydatów zgłoszonych przez radnych uczestniczących w sesji”.

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczących Rady
Miejskiej w Suwałkach.

Tadeusz Zamaro w imieniu radnych Klubu „Lewica i Demokraci” zgłosił
kandydaturę Mieczysława Jurewicza.
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Mieczysław Jurewicz wyraził zgodę na kandydowanie.

Mieczysław Urbanowicz w imieniu radnych Klubu „Blok Samorządowy” zgłosił
kandydaturę Andrzeja Turowskiego.

Andrzej Turowski wyraził zgodę na kandydowanie.

Tadeusz Szymańczyk w imieniu radnych Klubu „Prawo i Sprawiedliwość”
zgłosił kandydaturę Andrzeja Matusiewicza.

Andrzej Matusiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.

Włodzimierz Marczewski – zgodnie z przepisem § 42 ust. 2 Statutu Miasta Suwałk
„Przeprowadzając głosowanie tajne Rada kaŜdorazowo uchwala Regulamin
głosowania”, stąd zaproponował stosowny projekt uchwały, który został doręczony
radnym przed sesją.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/9/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie Regulamin głosowania wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej
w Suwałkach.
- załącznik nr 13 do protokółu.

Włodzimierz Marczewski zaproponował powołanie 4-osobowej Komisji
Skrutacyjnej celem przeprowadzenia wyborów wiceprzewodniczących Rady.

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie (23 głosów „za”) zdecydowali
o powołaniu Komisji Skrutacyjnej w 4-osobowym składzie.

Do składu Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni:
1/ Mieczysław Urbanowicz - zgłoszony przez Stanisława Sieczkowskiego,
2/ Ryszard Ołów - zgłoszony przez Tadeusza Zamaro,
3/ Anna Ruszewska - zgłoszona przez Zdzisława Siemaszko,
4/ Zdzisław Koncewicz - zgłoszony przez Tadeusza Szymańczyka.
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji.

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (23 głosów „za”) została powołana Komisja
Skrutacyjna w składzie:
1/ Anna Ruszewska - przewodnicząca (po ukonstytuowaniu się),
2/ Zdzisław Koncewicz - członek,
3/ Ryszard Ołów - członek,
4/ Mieczysław Urbanowicz - członek.

Włodzimierz Marczewski – zgodnie z przepisem § 40 Statutu Miasta Suwałk
„Komisja Skrutacyjna wybiera ze swego składu przewodniczącego Komisji”,
w związku z czym zwrócił się z prośbą do członków Komisji o ukonstytuowanie
się przed rozpoczęciem pracy.

Ogłosił 5-minutową przerwę, w czasie której Komisja Skrutacyjna przygotuje
karty do głosowania.

Przerwa 5-minutowa w obradach.

Anna Ruszewska – przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła, iŜ kaŜdy
z radnych otrzyma kartę do głosowania, na której znajdują się trzy nazwiska
kandydatów i trzy sposoby głosowania: „jestem za”, „jestem przeciw” i „wstrzymuję
się od głosu”. KaŜdy radny postawi znak „X” w kratce obok nazwiska kaŜdego
z kandydatów zgodnie ze swoim przekonaniem.

Komisja Skrutacyjna, zgodnie z przyjętym Regulaminem przeprowadziła
głosowanie tajne.

Wyczytywani przez członka Komisji Skrutacyjnej, radnego Ryszarda Ołowia
– w kolejności alfabetycznej, wg listy obecności – radni otrzymywali kartę do
głosowania, po czym dokonywali głosowania, podchodzili do urny i w obecności
Komisji Skrutacyjnej wrzucali do niej kartę do głosowania.
Podczas głosowania na sali znajdował się parawan umoŜliwiający radnym
„dyskretne” oddanie głosu.

Przewodniczący Rady ogłosił 5-minutową przerwę w obradach celem ustalenia
wyników głosowania.

Przerwa 5-minutowa w obradach.

Anna Ruszewska przedstawiła protokół głosowania w wyborach wiceprzewodniczących
Rady Miejskiej w Suwałkach, z którego wynika, iŜ na 23 radnych ustawowego
składu rady w sesji uczestniczy 23 radnych. Minimalna liczba radnych konieczna
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do wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej to liczba 12. W wyborach
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach zostało zgłoszonych trzech
kandydatów – radny Mieczysław Jurewicz, radny Andrzej Mirosław Matusiewicz
i radny Andrzej Turowski. Karty do głosowania wydano 23 radnym i tyle kart
wyjęto z urny. Oddano 23 głosy waŜne. WaŜnie oddane głosy otrzymali: radny
Mieczysław Jurewicz – 23 głosy „za”, radny Andrzej Mirosław Matusiewicz
– 21 głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” oraz Andrzej Turowski
– 23 głosów „za”,  czyli bezwzględną większością głosów wybrani zostali na
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach.

Przewodniczący Rady odczytał:
UCHWAŁ Ę nr II/10/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie stwierdzenia wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej
w Suwałkach.
- załącznik nr 14 do protokołu.

Pogratulował nowo wybranym wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej i zaprosił
ich za stół prezydialny.

Mieczysław Jurewicz w imieniu wiceprzewodniczących Rady podziękował za
wybór oraz oznajmił, iŜ wspólnie będą starali się, by sesje odbywały się sprawnie
i merytorycznie.

Ad pkt 9.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Izby Wytrzeźwień
– zakładu budŜetowego w celu przekształcenia w jednostkę budŜetową.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 15 do protokółu.

Tadeusz Szymańczyk oczekiwał sprostowania tekstu zawartego w uzasadnieniu
i uzupełnienia. ZauwaŜył, iŜ w pierwszej części uzasadnienia mowa jest
o potrzebie zwiększenia dotacji dla Izby Wytrzeźwień: „Powoduje to oczywisty
spadek dochodów Izby, a co za tym idzie konieczność zwiększenia dotacji
pochodzących z budŜetu miasta Suwałk”, natomiast w ostatnim akapicie mowa
jest o tym, Ŝe: „Zmiana formy organizacyjnej Izby Wytrzeźwień nie powoduje
dodatkowych kosztów obciąŜających budŜet miasta na 2007 r. i lata następne”, co
jest ewidentną sprzecznością. Zgodnie ze Statutem Miasta Suwałk w uzasadnieniu
do projektu uchwały powinny być podane skutki finansowe, w związku z tym
oczekiwał, iŜ informacja zostanie uzupełniona o róŜnicę między 50% dotacją juŜ
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przyznaną, a faktycznymi potrzebami. Jeśli takiej informacji nie będzie, to naleŜy
projektu uchwały nie głosować  i przygotować raz jeszcze.

Wiesław Stelmach wyjaśnił, iŜ nie ma sprzeczności, gdyŜ opisany stan dotyczy roku
bieŜącego. Sytuacja jest taka, Ŝe dotacja wykonana w stosunku do dochodów Izby
Wytrzeźwień, przekroczy 50% i jest to stan niezgodny z przepisami ustawy
o finansach publicznych. W celu uniknięcia podobnej sytuacji w przyszłym roku,
przekształca się zakład budŜetowy w jednostkę budŜetową, co nie spowoduje
Ŝadnych skutków finansowych. Środki pochodzące z dotacji są zapisane
w wydatkach jako jednostki budŜetowej, natomiast dochody realizowane przez Izbę,
jako zakład budŜetowy, są dochodami budŜetu miasta i słuŜą zasileniu wydatków
jednostki budŜetowej. JeŜeli chodzi o wskaźnik 50% przekroczenia dochodów
w wykonaniu – wynika on z tego, iŜ Izba Wytrzeźwień uzyskuje dochody z pobytu
pensjonariuszy, które są dochodami fakultatywnymi. Niestety, dochody te nie
wpływają do budŜetu Izby, gdyŜ większość pensjonariuszy jest niewypłacalna,
a postępowanie egzekucyjne zlecane przez dyrektora jest nieskuteczne.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/11/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie likwidacji Izby Wytrze źwień – zakładu budŜetowego w celu
przekształcenia w jednostkę budŜetową.
- załącznik nr 16 do protokółu.

Ad pkt 10.
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2006 ze środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 17 do protokółu.

Tadeusz Szymańczyk zauwaŜył, iŜ dofinansowuje się 4 spośród 5 zadań
z zakresu rehabilitacji społecznej. Dlaczego dofinansowuje się pozycję 2 odnośnie
likwidacji barier architektonicznych o 36.000 zł, kiedy niewykorzystane jest
jeszcze 55.000 zł?
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Józef Gajewski odpowiedział, iŜ wynika to z zapotrzebowania i złoŜonych
wniosków.  Skoro otrzymano większe środki, to próbuje się je odpowiednio
ulokować. Kwestią jest czy uda się wykorzystać je do końca roku, co zaleŜy od
osób korzystających z dofinansowania.

Tadeusz Szymańczyk zapytał czy dofinansowania są pod konkretne zadania?

Józef Gajewski – w wielu przypadkach tak – z tym, Ŝe nie ma pewności czy ci,
którzy zgłaszają zapotrzebowanie, potrafią skonsumować te środki w wielkości
postawionej do ich dyspozycji.

Tadeusz Szymańczyk podkreślił, i Ŝ jego niepokój związany jest z tym, Ŝe zbliŜa
się koniec roku, a niewykorzystana kwota jest dosyć duŜa.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/12/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki
realizowanych w roku 2006 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych.
- załącznik nr 18 do protokółu.

Ad pkt 11.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006
rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 19 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 19 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 4 radnych.
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Większością głosów została podjęta:
UCHWAŁA nr II/13/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006 rok.
- załącznik nr 20 do protokółu.

Ad pkt 12.
Interpelacje i zapytania radnych.
Radni nie zgłosili zapytań i interpelacji.

Przerwa 15-minutowa w obradach.

Ad pkt 13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od
nieruchomości na 2007 rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 21 do protokółu.

Tadeusz Szymańczyk – o jaką kwotę zmniejszą się wpływy do budŜetu miasta
z tytułu nie zastosowania maksymalnych stawek? Jaką kwotę subwencji straci się
z tego powodu?

Wiesław Stelmach odpowiedział, iŜ w uzasadnieniu do uchwały podana jest
kwota subwencji, jaka ulegnie zmniejszeniu w wyniku nie zastosowania
maksymalnych stawek. Jest to kwota 925.000 zł, która stanowi ok. 75%
dochodów wynikających z zastosowania maksymalnych stawek, czyli dodać do
tego 25% to jest w granicach 1.100.000 zł budŜet miasta nie osiągnie dochodu
z tytułu zastosowania stawek niŜszych niŜ maksymalnie. W sumie blisko 2 mln zł,
gdyŜ jest to ubytek subwencji plus niŜsze wpływy z podatku od nieruchomości.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 19 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 4 radnych.

Większością głosów została podjęta:
UCHWAŁA nr II/14/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.



14

w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2007 rok.
- załącznik nr 22 do protokółu.

Ad pkt 14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej na 2007 rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 23 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/15/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie opłaty targowej na 2007 rok.
- załącznik nr 24 do protokółu.

Ad pkt 15.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków
transportowych na 2007 rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 25 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/16/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.
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w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2007 rok.
- załącznik nr 26 do protokółu.

Ad pkt 16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek
podatku od posiadania psów oraz zwolnień od tego podatku w 2007 roku.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 27 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/17/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od posiadania psów oraz
zwolnień od tego podatku w 2007 roku.
- załącznik nr 28 do protokółu.

Ad pkt 17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej,
terminu płatności oraz sposobu jej poboru na 2007 rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 29 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
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UCHWAŁA nr II/18/06
Rady Miejskiej w Suwałkach

z dnia 29 listopada 2006 r.
w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej, terminu płatności oraz sposobu
jej poboru na 2007 rok.
- załącznik nr 30 do protokółu.

Ad pkt 18.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty miejscowej na
2007 rok.

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały.
- załącznik nr 31 do protokółu.

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie nad projektem uchwały:
- za przyjęciem uchwały głosowało - 23 radnych,
- przeciw - 0,
- wstrzymało się od głosu - 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/19/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie ustalenia opłaty miejscowej na 2007 rok.
- załącznik nr 32 do protokółu.

Ad pkt 19.
Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych
komisji Rady Miejskiej.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Włodzimierz Marczewski – stosowanie do przepisu art. 21 ust. 1 ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym „Rada gminy ze swojego grona moŜe
powoływać stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot
działania oraz skład osobowy”. W materiałach sesyjnych radni otrzymali projekt
uchwały przewodniczącego Rady, który przewiduje powołanie 5 stałych komisji
merytorycznych Rady.
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Andrzej Matusiewicz wnioskował o uzupełnienie kompetencji Komisji Kultury,
Sportu i Turystyki dodając „ochronę dziedzictwa narodowego”, poniewaŜ obszar
ten „wymyka się”, jeśli chodzi o pracę komisji Rady Miejskiej.

Głosowanie nad wnioskiem radnego Andrzeja Matusiewicza o wprowadzenie do
kompetencji Komisji Kultury, Sportu i Turystyki punktu: „- ochrona
dziedzictwa narodowego”:
za przyjęciem wniosku głosowało - 22 radnych,
przeciw - 0,
wstrzymał się od głosu - 1 radny.
Wniosek został przyjęty.

Głosowanie nad projektem uchwały wraz z przyjętym wnioskiem:
- za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych,
- przeciw 0,
- wstrzymało się od głosu 0.

Jednogłośnie została podjęta:
UCHWAŁA nr II/20/06

Rady Miejskiej w Suwałkach
z dnia 29 listopada 2006 r.

w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych komisji Rady
Miejskiej w Suwałkach
- załącznik nr 34 do protokółu.

Ad pkt 20.
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
W związku z tym, iŜ radni nie zgłosili zapytań i interpelacji w punkcie 12,
powyŜszy punkt nie mógł być zrealizowany.

Ad pkt 21.
Wolne wnioski.

Anna Ruszewska zgłosiła wniosek dotyczący ogłaszania otwartych konkursów
na zadania z zakresu wychowania, oświaty, pomocy społecznej i kultury na 2007
rok, by te konkursy były ogłaszane juŜ w grudniu 2006 r. Jak wiadomo wiele
organizacji i instytucji pracuje juŜ od stycznia danego roku, natomiast w tym roku
zdarzały się sytuacje, Ŝe ogłaszano konkursy, które mogły być realizowane
dopiero od czerwca br.
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Józef Gajewskiego wyjaśnił, iŜ Wydziały Urzędu Miejskiego mają obowiązek
przygotować materiały i ogłosić konkursy, ale nie wcześniej niŜ po 1 stycznia
roku następnego. Zaciąganie zobowiązań wobec projektu budŜetu, w sytuacji gdy
nie uchwalono budŜetu miasta na rok następny, jest niezgodne z prawem i nie
pozwalają na to przepisy ustawy o finansach publicznych. Zdarzają się przypadki,
Ŝe zbyt późno – zdaniem oferentów – ogłaszane są niektóre zadania, które mają
być realizowane w oparciu o przepisy ustawy o pomocy społecznej i wolontariacie,
niemniej uwarunkowane jest to sprecyzowaniem zamierzeń wymagających niekiedy
opinii Rady. Podkreślił, i Ŝ na spotkaniu z kierownictwem Urzędu zwróci uwagę na
szybkie przygotowywanie materiałów wymagających akceptacji. Natomiast
ogłaszanie konkursów na I kwartał jest terminem niezaleŜnym, ale moŜliwym do
wyczerpania środków i zrealizowania określonego zadania.

Włodzimierz Marczewski poinformował, iŜ prawa i obowiązki radnych są
zawarte w przepisach ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym,
którą radni otrzymali na pierwszej sesji Rady w dniu 24 listopada 2006 r. Jednym
z waŜniejszych obowiązków jest obowiązek złoŜenia oświadczenia o stanie
majątkowym. Oświadczenie majątkowe dotyczy wszystkich przynaleŜności
poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań do majątku
odrębnego i majątku objętego małŜeńską wspólnością małŜeńską. KaŜdy radny
ma obowiązek złoŜenia tego oświadczenia w terminie 30 dni od dnia złoŜenia
ślubowania. Wymienione prawa i obowiązki zawarte są w przepisie art. 24h
i następnych ustawy o samorządzie gminnym.

W razie wątpliwości pomocy udzielą pracownice Biura Rady Miejskiej.
Biuro mieści się w pokojach nr 144 i 118 na I piętrze budynku Urzędu Miejskiego
w Suwałkach. Ponadto w siedzibie Biura Rady Miejskiej – pokój 118 – znajdują
się przegródki dla radnych, do których trafia korespondencja kierowana do
radnych w okresach międzysesyjnych. Zwrócił się z prośbą o odbieranie stamtąd
korespondencji przy okazji pobytu w budynku Urzędu Miejskiego.

Radni mogą równieŜ korzystać z sali narad – pokoju 146 na I piętrze po
uprzednim uzgodnieniu terminu z kierownikiem Biura Rady Miejskiej – panią
Heleną Milewską.

Ad pkt 22.
Zamknięcie obrad.

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe następna sesja Rady Miejskiej
w Suwałkach odbędzie się na początku grudnia br., tuŜ po ogłoszeniu zbiorczych
wyników głosowania na wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Wyniki te są
podane na stronie internetowej Państwowej Komisji Wyborczej, niestety nie
zostały jeszcze oficjalnie ogłoszone w Dzienniku Ustaw. Ze względu na to, iŜ
kolejna sesja będzie krótka, planowana jest w godzinach popołudniowych.
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Kończąc obrady II Sesji Rady Miejskiej serdecznie podziękował przybyłym za
uczestnictwo w sesji oraz radnym za aktywny udział w obradach.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził zamknięcie obrad II Sesji Rady
Miejskiej w Suwałkach.

 Przewodniczący
Rady Miejskiej w Suwałkach

   Włodzimierz Marczewski
Protokółowała:
Ewa Kuklińska
Podinspektor
w Biurze Rady Miejskiej
Urzędu Miejskiego w Suwałkach


